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Når det gjelder ansattes arealer, så kan cellekontor kan være viktig for veiledning, ressurser til 
veiledning, og ansattes konsentrasjonsarbeid. I et åpent kontorlandskap kan det oppstå vanskeligheter 
for den enkelte student, da det kan føles forvirrende og kanskje utrygt om studenten må forholde seg 
til forskjellige arealer for å finne fram til enkeltpersoner på program/institutt. Det bør altså være 
enkelt å finne fram til f.eks. studieveileder.  
 
Et åpent kontorlandskap kan derimot bidra til synlighet og åpenhet. Her er det viktig å påpeke at ulike 
studieprogram har ulike behov, og man kan ikke finne én modell som passer for hele NTNU. 
 
Når det gjelder problemstillingen om tverrfaglighet for BA-studenter og faglig nærhet for 
MA-studenter, bør dette også være åpent for forskjeller mellom program/institutt. BA-studenter må 
ha faglig tilhørighet fra første dag.  
 
Idrettsbygget på Dragvoll må kompenseres for i nye campus. Dette går både på idrettstilbud og 
flerbrukshall som nå brukes til f.eks studentmottak.  
 
Studentrådet HF syns det er bekymringsverdig at studentdemokratier og studentfrivillighet ikke er 
nevneverdig omtalt i rapporten.  
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